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W odpowiedzi na interpelację nr 154/2019 uprzejmie informuję, że nowe wiaty 

montowane na terenie miasta Rzeszowa charakteryzują się wysoką funkcjonalnością                       

i nowoczesnym wzornictwem. Z powodu niewystarczającej ilości terenu w niektórych 

miejscach platforma peronu jest na tyle wąska, że montaż głębszej wiaty jest niemożliwy, gdyż 

ograniczałby poruszanie się po przystanku osobom z niepełnosprawnościami, czy rodzicom 

z wózkami dziecięcymi. Zarząd Transportu Miejskiego w Rzeszowie stara się mimo wszystko 

ustawiać nietypowe wiaty, które mogą mieć węższe ściany i dach. W takim przypadku mają 

one mniejsze możliwości chronienia od „zacinającego” deszczu. Niemniej jednak są ustawiane 

na wnioski mieszkańców, których zgłoszenia są na bieżąco odbierane i rozpatrywane przez 

ZTM. 

 

 

Z poważaniem, 

 

 

 

 

        Zastępca Prezydenta 

          Miasta Rzeszowa 

                     (-) 

          Marek Ustrobiński 
           (Podpisane bezpiecznym podpisem elektronicznym) 

 


